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BR.0002.1.2018 

Protokół Nr LI/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 31 stycznia 2018 roku 

godz. 11.00 

 

 

 

1. Otwarcie Sesji 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole Artur Szafrański, który 

otworzył LI Sesję Rady Miejskiej w Kole o godz. 11.00.  

2. Stwierdzenie quorum  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w LI Sesji udział bierze 19 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

3. Powitanie gości.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Sesję gości.  

Przewodniczący w imieniu Rady Miejskiej w Kole i Wiceburmistrz Miasta złożył gratulacje 

Panu Waldemarowi Pietrzakowi – Prezesowi Uczniowskiego Klubu Sportowego Maratończyk 

za zajęcie zaszczytnego miejsca w Plebiscycie „Mistrzowie Sportu 2017” w kategorii Trener 

Roku. Przewodniczący odczytał fragment gratulacji: To honorowe wyróżnienie jest 

zwieńczeniem wielu lat skutecznego upowszechniania korfballu na terenie Ziemi Kolskiej oraz 

Pańskich wybitnych umiejętności w szkoleniu dzieci i młodzieży. Sprawne kierowanie 

organizacją przekłada się na osiągnięcia i sukcesy zespołu sportowego. Dzięki Pana wytrwałej 

pracy trenerskiej UKS „Maratończyk” Koło może poszczycić się wieloma sukcesami sportowymi 

rangi ogólnopolskiej i międzynarodowej. Dlatego dziękujemy za nieustanne propagowanie 

sportowego stylu życia, konsekwentne trwanie przy swoich priorytetach sportowych i 

przekazywanie pasji kolejnym adeptom oraz, co dla nas szczególnie istotne, za godne 

reprezentowanie miasta Koła i jego skuteczną promocję. Również Pani Wiceburmistrz 
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podziękowała Panu Pietrzakowi, pogratulowała i powiedziała, że prosi o więcej ponieważ 

praca Pana Prezesa przekłada się na sukcesy wielu młodych ludzi.  

Pan Waldemar Pietrzak podziękował i powiedział, że sukces ma wielu ojców i nie byłoby go, 

gdyby nie zawodnicy. Dodał, że jest szczęśliwy przyczyniając się do promocji szkoły i swojego 

miasta.  

 

4. Propozycje do porządku obrad.   

Materiały wraz z porządkiem obrad na LI Sesję otrzymali wszyscy radni w brzmieniu 

następującym:  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 

4. Propozycje do porządku obrad. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Informacja o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2015 rok Kolskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Kole na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVI/158/2015 z dnia 25 listopada 2015 r. 

w sprawie  określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Miejską 

Koło w zakresie odbierana odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te 

usługi.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło.( dot. ul. Sportowej i ul. 

Zawadzkiego) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło.( dot. ul. Słonecznej) 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze Wojewody 

Wielkopolskiego z dnia 5 stycznia 2018 r. nr KN-I-4102.1.2018.22. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów przeznaczenia do sprzedaży 

komunalnych lokali mieszkalnych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                    

ul. Garncarskiej 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej w Kole i udzielenia 

bonifikaty. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                    

ul. Garncarskiej 10 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                      

ul. Garncarskiej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                      

ul. Grodzkiej 16 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej w Kole i udzielenia 

bonifikaty. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                      

ul. Kolejowej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

22. Podjęcie uchwały  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                        

ul. Toruńskiej 103 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                     

ul. Zawadzkiego 9  w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. ( lokal nr 2) 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                          

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy  Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. ( lokal nr 4) 

25. Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                     

ul. Zawadzkiego 9  w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. ( lokal nr 15) 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu  mieszkalnego przy                                      

ul. Zawadzkiego 22 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 
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27. Podjęcie uchwały w spawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia 

stawek dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  

wykorzystania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym 

formom wychowania przedszkolnego oraz szkołom zakładanym i prowadzonym na 

terenie Gminy Miejskiej Koło przez osoby fizyczne  i prawne inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego i  ministrowie. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2025. 

29. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Koła na 2018 rok. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta Koła Panu 

Robertowi Andre. 

31. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

32. Wolne głosy i wnioski. 

33. Protokół z XLIX Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

34. Protokół z L Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

35. Zamknięcie obrad LI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie ustanowienia roku 2018 w mieście Kole „Rokiem Obchodów Jubileuszu 100. rocznicy 

Odzyskania przez Polskę Niepodległości”. Dodał, że w związku z przypadającą setną rocznicą 

odzyskania przez Polskę Niepodległości doskonałą okazją będzie uczczenie tego święta 

również na terenie Miasta Koła. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie swój wniosek. Za wprowadzeniem w/w projektu do 

porządku obrad opowiedziało się 19 radnych, jednogłośnie. Wobec bezwzględnej większości 

głosów ustawowego składu rady projekt uchwały został wprowadzony do porządku 

obrad jako punkt 31. 

Przewodniczący odniósł się również do zamiany kolejności punktów 28 i 29. W związku z 

korektą porządku, należało poddać pod głosowanie wniosek. Za wprowadzeniem zmian 

odpowiedziało się 19 radnych, jednogłośnie.  

Radny Budny złożył wniosek w imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
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„Wieloletniego planu i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na 

lata 2018-2020.” Radny poprosił o uzupełnienie dokumentacji dotyczącej szacunkowego 

kosztu inwestycji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego. Za zdjęciem z porządku obrad 

w/w projektu opowiedziało się 5 radnych, 9 osób było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 

Wobec powyższego projekt uchwały nie został zdjęty z porządku obrad. 

Radny Janiak złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wniesienie skargi na zarządzenie zastępcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 5 stycznia 

2018 r. nr KN-I-4102.1.2018.22. Jako uzasadnienie radny odczytał pismo Stowarzyszenia 

Kolscy Patrioci, które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Tamborska poparła wniosek radnego Janiaka. Powiedziała, że mieszkańcy Koła wiedzą 

co dla nich zrobiły wojska radzieckie, że wyzwoliły ich Miasto. Składane są kwiaty na 

mogiłach poległych żołnierzy.  Dodała, że niekoniecznie uczczenie tego dnia musi wiązać się 

z nazwą ulicy.  

Przewodniczący Artur Szafrański wyjaśnił dlaczego pojawił się projekt uchwały w sprawie 

wniesienia skargi na zarządzenie Wojewody. Przekazał, że zarządzenie wchodzi w życie 30 

dni po jego opublikowaniu i po tym terminie nie będzie można już dokonać żadnych zmian. 

Przewodniczący powiedział, że jest jeszcze jedno rozwiązanie, a mianowicie przyjęcie zmiany 

Wojewody i na kolejnej sesji zmiana Rady Miejskiej na taką, która będzie odpowiadała 

mieszkańcom.  

Pani Wiceburmistrz zabrała głos w tej sprawie i powiedziała, że była zobowiązana złożyć taki 

projekt uchwały i nie jest to żadna sugestia dla radnych co mają zrobić.  

Radny Janiak powiedział, że podjęcie uchwały uruchomi tryb administracyjny. Zmiana nazwy 

ulicy potrwa wtedy znacznie dłużej. Poprosił o głębokie zastanowienie się nad tematem 

wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze. 

Przewodniczący Artur Szafrański i radna Lewicka zgodnie byli za tym, aby projekt uchwały 

pozostawić w porządku obrad i w stosownym czasie procedować nad jej podjęciem.  

Przewodniczący zapytał radnego Janiaka czy podtrzymuje swój wniosek. 

Radny Janiak podtrzymuje swój wniosek. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w wniosek. Za zdjęciem z porządku obrad 

opowiedziało się 4 radnych, 10 osób było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 
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Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku obrad po 

zmianach. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw i 

1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Porządek po zmianach otrzymał następujące brzmienie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 

4. Propozycje do porządku obrad. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Informacja o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2015 rok Kolskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Kole na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVI/158/2015 z dnia 25 listopada 2015 r. 

w sprawie  określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Miejską 

Koło w zakresie odbierana odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te 

usługi.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło.( dot. ul. Sportowej i ul. 

Zawadzkiego) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło.( dot. ul. Słonecznej) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze Wojewody 

Wielkopolskiego z dnia 5 stycznia 2018 r. nr KN-I-4102.1.2018.22. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów przeznaczenia do sprzedaży 

komunalnych lokali mieszkalnych. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                    

ul. Garncarskiej 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej w Kole i udzielenia 

bonifikaty. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                    

ul. Garncarskiej 10 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                      

ul. Garncarskiej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                      

ul. Grodzkiej 16 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej w Kole i udzielenia 

bonifikaty. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                      

ul. Kolejowej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

22. Podjęcie uchwały  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                        

ul. Toruńskiej 103 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                     

ul. Zawadzkiego 9  w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. ( lokal nr 2) 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                          

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy  Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. ( lokal nr 4) 

25. Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                                     

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. ( lokal nr 15) 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu  mieszkalnego przy                                      

ul. Zawadzkiego 22 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

27. Podjęcie uchwały w spawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia 

stawek dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  

wykorzystania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym 

formom wychowania przedszkolnego oraz szkołom zakładanym i prowadzonym na 
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terenie Gminy Miejskiej Koło przez osoby fizyczne  i prawne inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego i  ministrowie. 

28. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Koła na 2018 rok. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2025. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta Koła Panu 

Robertowi Andre. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2018 w mieście Kole „Rokiem Obchodów 

Jubileuszu 100. rocznicy Odzyskania przez Polskę Niepodległości”. 

32. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

33. Wolne głosy i wnioski. 

34. Protokół z XLIX Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

35. Protokół z L Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

36. Zamknięcie obrad LI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza przestawiła Wiceburmistrz Elżbieta 

Modrzejewska.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pani Wiceburmistrz uzupełniła przedłożony dokument informując o spotkaniach, w jakich 

uczestniczyła: 

 10 stycznia – Warszawa, Polski Fundusz Rozwoju, spotkanie dotyczyło możliwości 

pozyskania dodatkowych środków dla Miasta Koła; 

 12 stycznia – uczestnictwo w otwarciu nowej hali produkcyjnej firmy Andre; 

 23 stycznia – uczestnictwo w radzie budowy z wykonawcami budynku mieszkalnego 

przy ul. Stary Rynek. 

  

6. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacje złożyli: 

Radny Mariusz Budny 
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Treść interpelacji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radny Tomasz Sobolewski  

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. 

Radna Halina Musiałek 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 8 i 9 do niniejszego protokołu. 

Radny Janusz Miłowski 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Radny Ryszard Karolak 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Radna Ewa Lewicka zapytała, czy dokonano już weryfikacji i kwalifikacji mieszkańców do 

pobytu w Dziennym Domu Seniora, czy były prowadzone rozmowy ze stowarzyszeniami i czy 

w związku z tym tematem zostały pozyskane środki na udostępnienie im piętra w Domu 

Seniora. Drugie pytanie dotyczyło basenu i osób tam zamieszanych w sprzedaż narkotyków. 

Radny Michał Piasecki w imieniu mieszkańców bloku przy ul. Wyszyńskiego zwraca się                       

z prośbą o pomalowanie klatki schodowej ponieważ nie była odświeżana od 15 lat, odkąd 

powstał blok. Radny poprosił o uzupełnienie tłuczniem ubytków szczególnie na ulicy 

Straszkowskiej, Zawiszy i Nowy Rynek. Ponadto nalegał na montaż progów zwalniających na 

ulicy Asnyka i Kajki. 

Radna Ewa Baryła poruszyła temat Kart Rabatowych. Przekazała, że zgłosił się do niej 

mieszkaniec Koła, będący Honorowym Dawcą Krwi, który posiadając Kartę Rabatową nie 

mógł skorzystać z przysługujących mu uprawnień. Dotyczyło to m.in. zakupu biletu do kina 

za 1 zł. W chwili obecnej bilet kosztuje 12 zł. Pan został poinformowany z Miejskim Domu 

Kultury, że od 1 stycznia weszła zmiana w regulaminie i takich zniżek już nie ma. Radna 

przekazała, że jeśli została utworzona Karta Rabatowa i zostały jej nadane uprawnienia to tak 

powinno zostać. 

Radna Teresa Brzoska 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Radny Florian Olejniczak 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Radna Alicja Wapińska 
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Treść interpelacji stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że na wszystkie złożone interpelacje odpowie na piśmie. 

Dodała, że z związku z naprawami ulic i budową placów zabaw będzie starała się dokonać jak 

najwięcej inwestycji, ponieważ istnieje możliwość otrzymania dofinansowania z 

Ministerstwa Sportu na budowę 5 placów zabaw w  mieście. Odnośnie Domu Seniora Pani 

Wiceburmistrz przekazała, że remont jest zakończony, trwają prace porządkowe, dom będzie 

obiektem otwartym. 

8. Informacja o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2015 rok Kolskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

Informację przedstawił prezes KTBS Pan Jarosław Tkacz.  

Informacja stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Prezes poinformował, że przedłużony czas sporządzenia sprawozdania finansowego 

spowodowany został brakiem możliwości ustalenia prawidłowych pozycji bilansu oraz 

napotkanymi nieprawidłowościami w prowadzeniu ksiąg rachunkowych.  

Radny Piasecki odniósł się do poniesienia odpowiedzialności za nieprawidłowości w KTBS, 

stwierdził, że błędy były mało istotne i może należałoby przeprosić osoby oskarżane za taki 

stan rzeczy.  

Pan Prezes nie zgodził się z  radnym i powiedział, że nieprawidłowości były rażące i że nikogo 

nie oskarża, ale odpowiednie organy zostały poinformowane o sytuacji. 

Radna Tamborska zapytała o umorzone dwa kredyty i o podstawę ich umorzenia, ponieważ 

w informacji firma zewnętrzna podała, że nie odnaleziono dokumentów, na których 

podstawie dokonano operacji. Radna zapytała również o wspomniany grunt zlokalizowany 

przy ul. Stary Rynek 30. 

Pan Prezes wyjaśnił, że KTBS posiada 3 kredyty na budowę bloków i umowy wraz z 

załącznikami są dostępne w siedzibie. Dodał, że firma zewnętrzna otrzymała wszystkie 

dokumenty i na ich podstawie opracowała sprawozdanie. Poinformował, że w informacji jest 

mowa o gruncie po byłym sklepie „Goplana”.  

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Informacja została przyjęta przez aklamację.  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Kole na rok 2018.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Zborowska – Karbowa – p.o. kierownika 

MOPiPR. 

Radna Musiałek powiedziała, że bardzo się cieszy, że mieszkańcy mają się gdzie zgłosić i 

poprosić o pomoc.  

Radny Miłowski zasugerował, aby działalność MOPiPR-u z umiarem prezentować na różnego 

rodzaju festynach. 

Radna Wapińska zapytała się pani kierownik jak rozwiązała problem brakujących środków w 

budżecie. 

Pani kierownik odpowiedziała, że program MOPiPR-u został dostosowany do istniejącego 

budżetu.  

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej – pozytywna 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Podczas głosowanie 

nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Skrzypczak Wioleta. Za podjęciem uchwały opowiedziało 

się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęcia jednogłośnie i nosi nr LI/483/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Koła. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej.  

Pani Naczelnik poinformowała, że projekt uchwały został już zatwierdzony, ale z uwagi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze wydane przez Wojewodę Wielkopolskiego, które unieważniło 

uchwałę, należało dokonać zmian w projekcie. Zmiany dotyczyły głównie wpływu 

oddziaływania elektrowni wiatrowych, znajdujących się na terenie gminy sąsiedniej.  

Radny Olejniczak, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania 

Przestrzennego zanim przedstawił opinię Komisji, poinformował o 2 wnioskach które 

wpłynęły, dotyczących zmiany zagospodarowania przestrzennego. Z uwagi na to, że plan 

zagospodarowania pozwala na ujęte we wnioskach zmiany oba wnioski zostały odrzucone.  
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Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie odrzucenie dwóch wniosków. Za 

odrzuceniem opowiedziało się 19 radnych, jednogłośnie. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Podczas głosowania 

nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Skrzypczak Wioleta i Kuty Sebastian. Za podjęciem 

uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LI/484/2018 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Artur Szafrański ogłosił 10 minut przerwy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Wieloletniego planu i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020.  

Projekt uchwały przedstawił Prezes Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Pan 

Krzysztof Sobczak. 

Radny Piasecki stwierdził, że kolska oczyszczalnia ma bardzo dobre wyniki i nie ma potrzeby 

zaciągania kredytów na realizowanie inwestycji. Radny zapytał Prezesa skąd Spółka ma 

środki własne w kwocie 10 mln zł.  

Pan Prezes odpowiedział, że środki własne stanowią odpis amortyzacyjny i wynik finansowy 

firmy. 

Radny Sobolewski zapytał się Prezesa MZWiK czy środki, które wykazał, posiada fizycznie na 

koncie. 

Pan Prezes odpowiedział, że są to środki przesunięte z roku ubiegłego, z racji przesunięcia 

realizacji inwestycji w czasie. 

Radny Sobolewski odniósł się do wieloletniego planu modernizacji i zwrócił uwagę, że nie ma 

w nim inwestycji pozyskujących nowych odbiorców poza terenem miasta Koła. 

Prezes odpowiedział, że podłączenie nowych odbiorców będzie możliwe gdy z siecią 

kanalizacyjną wyjdzie się do granic miasta. Dodał, że na dzień dzisiejszy zrobiona jest ulica 

Klonowa, a w roku bieżącym zostanie dołączona ulica Energetyczna. 

Radny Sobolewski zapytał jeszcze o modernizację przepompowni ścieków.  
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Prezes poinformował, że z uwagi na złe warunki atmosferyczne i wysoki stan wody rzeki 

Warty inwestycja została przesunięta na rok następny. Z uwagi na brak możliwości osuszenia 

terenu nie możliwe jest posadowienie studni osadnikowych na poziomie 7 metrów. 

Radny Sobolewski zapytał się czy zakup ławek z mieście i donic z kwiatami był finalizowany 

przez MZWiK.   

Prezes odpowiedział, że to prawda. 

Radny Sobolewski powiedział, że Spółka powinna się zajmować swoimi zadaniami i 

skoncentrować się na modernizacji urządzeń a nie fundować kwiaty, tym bardziej, że środki 

na to idą z opłat mieszkańców za wodę i ścieki.  

Radny Piasecki wrócił do tematu rozszerzenia sieci kanalizacyjnej. Stwierdził, że nie ma sensu 

budować drugiej takiej samej wielkości przepompowni, jeżeli pierwsza, która ma 

przepustowość 10 tys. m3 na dobę nie da rady więcej przyjąć.  

Pan Prezes nie zgodził się z radnym i powiedział, że kubatura przepompowni opracowywana 

była na podstawie kilkuletnich prognoz dopływających ścieków. Standardowy ładunek 

ścieków dopływających do oczyszczalni w normalnych warunkach wynosi średnio 6-7 tys. 

m3, pozostałe wolne m3 stanowią rezerwę do przyłączenia ościennych miejscowości. 

Radny Miłowski poprosił o sprecyzowanie kwestii dotyczącej stanu oczyszczalni, ponieważ 

od radnego Piaseckiego słyszy, że Spółka ma bardzo dobre wyniki a od innych ludzi, że 

oczyszczalnia jest w fatalnym stanie. 

Przewodniczący Artur Szafrański poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska o opinię do projektu. 

Radny Budny powiedział, że opinia była taka, aby zdjąć z porządku obrad przedmiotowy 

projekt w celu uzupełnienia go. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Skrzypczak Wioleta. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 3 radnych, 10 osób było przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. Uchwała nie 

została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVI/158/2015 z dnia 25 listopada 2015 r. 

w sprawie  określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Miejską 

Koło w zakresie odbierana odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości                               
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i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te 

usługi.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Sikorska – Koordynator zespołu ds. Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi. 

Radna Lewicka przy okazji poruszenia tematu odpadów komunalnych zwróciła się z 

pytaniem dlaczego niektórzy mieszkańcy Koła otrzymali wypowiedzenia od MZUK-u i nie 

będą odbierane od nich śmieci. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Skrzypczak Wioleta. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Uchwała została podjęta i  osi nr LI/485/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło (ul. Sportowa                                                 

i ul. Zawadzkiego) 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  i Spraw Lokalowych. 

 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LI/486/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Koło ( dot. ul. Słonecznej). 
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Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  i Spraw Lokalowych. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LI/487/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze Wojewody 

Wielkopolskiego z dnia 5 stycznia 2018 r. nr KN-I-4102.1.2018.22. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Przewodniczący oddał głos Mecenasowi Adrianowi Stawczykowi, poprosił o przekazanie 

informacji do kiedy Burmistrz ma czas na złożenie skargi i jakie są szanse na pozytywne 

załatwienie sprawy. 

Mecenas Adrian Stawczyk poinformował, że termin złożenia skargi jest do 5 lutego, Rada ma 

prawo zmienić nazwę ulicy, która została nadana zarządzeniem zastępczym, ale z uwagi na 

nowelizację ustawy ma je bardzo ograniczone. Przed podjęciem uchwały Rada musi uzyskać 

zgodę Instytutu Pamięci Narodowej i Wojewody Wielkopolskiego. Pan Mecenas dodał, że 

szanse na zmianę nazwy ulicy są małe.  

Radny Sobolewski zapytał się Mecenasa jaką kancelarię reprezentuje i na jakiej podstawie 

świadczy usługi. 

Pan Stawczyk odpowiedział, że występuje w swoim imieniu i na podstawie umowy o pracę. 

Radna Lewicka przekazała, że opinia Komisji Prawa i Porządku Publicznego jest pozytywna.  

Radny Kuty powiedział, że prawdopodobną przyczyną nie złożenia przez mieszkańców pisma 

w sprawie sprzeciwu do zmiany nazwy ulicy 20 stycznia była informacja, że Rada złoży 

stosowną skargę.  
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Radna Tamborska przekazała, że w każdej chwili może zmienić się Wojewoda i znów może 

dojść do zmian nazw ulic. Poprosiła aby do tematu podejść ze spokojem i nie upolityczniać 

tego.  

Radny Janiak poprosił o zastanowienie się na podjęciem uchwały i podjęcie jej zgodnie z 

własnym sumieniem. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 8 radnych, 4 osoby były przeciw, 7 osób 

się wstrzymało od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LI/488/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Sale obrad opuściła radna Elżbieta Tamborska, pomniejszając liczbę członków Rady 

biorących udział w obradach do 18 osób.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów przeznaczenia do sprzedaży komunalnych lokali 

mieszkalnych. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Radny Sobolewski zapytał Panią Naczelnik jaką korzyść ma miasto pozbywając się lokali. 

Pani Wilk odpowiedziała, że mieszkaniowy zasób gminy jest obecnie w nienajlepszym stanie, 

większość budynków jest starych a sprzedając lokale komunalne odciąży się budżet miasta 

od ponoszenia kosztów związanych z utrzymaniem mieszkań.  

Radny Sobolewski powiedział, że lepszym rozwiązaniem byłaby sprzedaż lokali w drodze 

przetargu. Miasto zyskałoby dodatkowe środki w budżecie.  

Radna Musiałek zapytała się ile jest lokali, które wymagają gruntownego remontu aby mogły 

zostać zasiedlone i jaki jest jego koszt. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że są to 3 lokale, budynek Żeromskiego 82, Toruńska 69                        

i  Wschodnia 13 a w chwili obecnej zostały zlecone kosztorysy niezbędnych robót. 

Przewodniczący Artur Szafrański poprosił o opinię Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna 
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Radny Piasecki stwierdził, że miasta nie powinno się pozbywać majątku za tak małe 

pieniądze. Ewentualna sprzedaż mogłaby dotyczyć tylko tych mieszkań najbardziej 

wymagających remontu.  

Radny Janiak powiedział, że należałoby albo sprzedać mieszkania z udzieloną bonifikatą albo 

uchylić w całości uchwałę.  

Radna Baryła zapytała panią Naczelnik czy rozpoczęto działania zmierzające do eksmisji z 

mieszkania przy ul. Opałki 18. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że sprawa jest w toku a następna rozprawa przewidziana jest 

na marzec.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 1 osoba 

była przeciw, 3 osoby się wstrzymało od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LI/489/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                   

ul. Garncarskiej 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej w Kole i udzielenia 

bonifikaty.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Radni Olejniczak, Kuty i Karolak nie zgadzają się z wysokością bonifikat udzielonych dla 

poszczególnych mieszkań. Uważają, że zasada ich przyznawania powinna być inna, powinna 

być komisja, która prześledzi historię lokalu i jego właściciela, po to, aby świeżo 

wyremontowane nie były sprzedawane za bezcen.  

Przewodniczący Artur Szafrański przekazał, że lokale w uchwałach podjętych w dniu Sesji i 

udzielone bonifikaty są według kryteriów zgodnie z uchwałą podjętą w czerwcu 2017 roku. 

Mecenas Adrian Stawczyk wyjaśnił, że dzisiejsza podjęta uchwała w sprawie kryteriów 

udzielania bonifikat będzie obowiązywała od dnia wejścia w życie, więc 14 dni po 

opublikowaniu jej w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Tak więc nie ma 

zastosowania do wniosków złożonych przed jej wejściem.  
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Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 17 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska, Urszula Polewska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 

9 radnych, 8 osób było przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LI/490/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                     

ul. Garncarskiej 10 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Opinia Komisji Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 17 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska, Urszula Polewska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 

9 radnych, 8 osób było przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta  nosi nr LI/491/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                 

ul. Garncarskiej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Opinia Komisji Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 17 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska, Urszula Polewska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 

9 radnych, 8 osób było przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta  nosi nr LI/492/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                     

ul. Grodzkiej 16 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej w Kole i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Opinia Komisji Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Radny Sobolewski zapytał Panią Naczelnik o to, kto zamieszkuje lokal i czy osoba spoza listy 

oczekujących może otrzymać mieszkanie. 

Pani Naczelnik wyjaśniła, że decyzje o tym kto otrzyma lokal podejmuje Burmistrz, ale prawo 

do tego mają osoby na wykazie osób oczekujących lub z wyroków eksmisyjnych sądu.  

Radny Sobolewski, kontynuując, przekazał, że dochodzą do niego informacje, że już jest 

wyznaczona osoba, która ma ten lokal zamieszkać i dodał, że informacja taka jest niepokojąca.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 radnych, 6 osób 

było przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została podjęta  nosi nr LI/493/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy           

ul. Kolejowej 32 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 
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Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 4 radnych, 13 osób 

było przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Wobec powyższego uchwała nie została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

22. Podjęcie uchwały  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                      

ul. Toruńskiej 103 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych, 4 osoby 

były przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nie głosowała.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LI/494/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu,  

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                  

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. ( lokal nr 2) 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 
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Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 9 radnych, 9 osób 

było przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Wobec powyższego uchwała nie została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                   

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy  Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty.( lokal nr 4) 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych, 7 osób 

było przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LI/495/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

25. Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy                  

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty.( lokal nr 15) 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych, 7 osób 

było przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Uchwał została podjęta i nosi nr LI/496/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu  mieszkalnego przy                    

ul. Zawadzkiego 22 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Elżbieta Tamborska. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych, 7 osób 

było przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LI/497/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.  

27.   Podjęcie uchwały w spawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia 

stawek dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  

wykorzystania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym 

formom wychowania przedszkolnego oraz szkołom zakładanym i prowadzonym na 

terenie Gminy Miejskiej Koło przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego i  ministrowie. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Michalak – Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 16 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Tomasz Sobolewski, Michał Piasecki, Halina Musiałek. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 16 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Uchwała została podjęta i nosi nr LI/498/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  

28. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Koła na 2018 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Mariola Makowska – Skarbnik Miasta Koła. Pani Skarbnik 

omówiła również dodatkowe zmiany do projektu uchwały.  

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 35 do niniejszego 

protokołu. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Mariusz Budny. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LI/499/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2025. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Mariola Makowska – Skarbnik Miasta Koła. Pani Skarbnik 

omówiła również dodatkowe zmiany do projektu uchwały.  

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 37 do niniejszego 

protokołu. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 18 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak, Mariusz Budny. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był 

przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LI/500/2018. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta Koła Panu 

Robertowi Andre. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Artur Szafrański. 

Przewodniczący dodał: W dniu 11 stycznia 2018 roku odbyło się posiedzenie Kapituły w 

składzie: Ewa Baryła, Halina Musiałek, Teresa Brzoska, Sebastian Kuty, Florian Olejniczak. 

Kapituła obradowała pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej Artura 

Szafrańskiego. Członkowie Kapituły po szczegółowej analizie biografii Pana Roberta Andre, jego 

dorobku oraz aktywnej i bezinteresownej działalności na rzecz społeczeństwa Miasta Koła w 

obszarze kultury, sportu, zdrowia i oświaty oraz za zasługi dla rozwoju przemysłu w mieście 

Kole, co przekłada się na promocję naszego miasta w skali ogólnopolskiej i poza granicami kraju 

pozytywnie ocenili wniosek złożony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie nadania 

Honorowego Obywatelstwa Miasta Koła za zasługi w zakresie działalności na rzecz 

społeczeństwa Miasta Koła w obszarze kultury, sportu, zdrowia i oświaty oraz za zasługi dla 

rozwoju przemysłu w mieście Kole. Ponadto Kapituła stwierdziła, że Pan Robert Andre spełnia 

warunku określone w załączniku nr 7 do Statutu Miasta Koła, a zatem podjęcie niniejszej 

uchwały uważa się za zasadne. 

Na sesję przybył radny Mariusz Budny, powiększając liczbę członków Rady biorących 

udział w obradach sesji do 19 osób.  

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LI/501/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2018 w mieście Kole „Rokiem Obchodów 

Jubileuszu 100. rocznicy Odzyskania przez Polskę Niepodległości”. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Artur Szafrański.  
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Głos zabrała Pani Burmistrz. Powiedziała, że jest to szczególny rok i należy podjąć szereg 

działań aby uczcić ten czas i pamięć przodków. Przekazała, że jest to również nauka dla dzieci 

i młodzieży, zobaczą jak z szacunkiem należy podejść do takich wydarzeń i wyraziła nadzieję, 

że zaowocuje to z biegiem czasu. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 19 radnych, nieobecni byli radni: Wanda Obiała, Wioleta 

Skrzypczak. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LI/502/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

32. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące 

interpelacje: 

 wniosek o udzielenie informacji radnego T. Sobolewskiego dot. zakupu ławek przy              

ul. Kolejowa, Ks. Opałki i Zalewie Ruszkowskim. 

Wniosek stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 

 interpelacja radnej T. Brzoskiej w sprawie spotkania z mieszkańcami osiedla Kaliskie 

Przedmieście i naprawy dróg gruntowych w tym rejonie. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

33. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Nuszkiewicz zaproponowała zorganizowanie komisji wyjazdowej wspólnie z Panią 

Hanną Zywert - Naczelnik Wydziału Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej, w celu ustalenia i wyznaczenia miejsc na place zabaw. Odniosła się również do 

artykułu, który ukazał się na portalu e-kolo odnośnie zniszczonego trawnika przy Szkole 

Podstawowej nr 1. Dodała, że na Komisji Oświaty, Kultury i Sportu temat ten był omawiany 

wspólnie z Dyrektorem Adamkiem i została zapewniona, że ruszyły prace aby zapewnić 

bezpieczeństwo dzieci.  
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Radny Miłowski poprosił o dopilnowanie aktualizowania strony internetowej Urzędu Miasta 

i nawiązał do swojej interpelacji z 29 listopada 2017 dotyczącej ograniczenia nakładu 

środków finansowych na wynajem kancelarii prawnych do obsługi Urzędu.  

Radna Polewska w imieniu swoim i mieszkańców miasta podziękowała za zorganizowanie i 

dopracowanie Koncertu Noworocznego. 

Radny Piasecki przyłączył się do podziękowań i nawiązał do sprawy cateringu w szkołach. 

Powiedział, że był następny przetarg i został wyłoniony wykonawca. Radny zapytał Panią 

Wiceburmistrz czy spotkała się z rodzicami i wysłuchała co mają do powiedzenia w tej 

sprawie, czy rozmawiała tylko z dyrektorami szkół. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała radnemu Piaseckiemu, że za szkoły odpowiadają 

dyrektorzy i z nimi prowadziła rozmowy, w wyniku których postanowiono pozostać przy 

cateringu. Dodała, że rodzice nie zgłaszali do dyrektorów uwag.  

Radna Brzoska również odniosła się do tematu poruszanego przez radnego Piaseckiego. Nie 

zgodziła się ze słowami Pani Wiceburmistrz, informując, że sama złożyła interpelację w tej 

sprawie i załączyła do niej pismo Rady Rodziców. W odpowiedzi otrzymała, że nie można 

przeprowadzać jakichkolwiek zmian w czasie roku szkolnego. Zapytała, że będzie możliwość 

przywrócenia stołówek do szkół. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że powrót stołówek do szkół jest zadaniem trudnym i 

wymagającym zainwestowania pewnych środków. Przekazała, że temat ten będzie 

analizowany i jeśli aktualne rozwiązanie nie spełni wymagań to będzie szukać innych 

możliwości.  

Radna Brzoska poprosiła o spotkanie z rodzicami w Szkole Podstawowej nr 2 i pozytywne 

ustosunkowanie się do sprawy. 

Przewodniczący Artur Szafrański zapoznał radnych z pismami, które wpłynęły do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym: 

 Uchwała nr 26/1579/2017 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                 

z dnia 28 grudnia 2017 roku stwierdzająca, że uchwała nr XLVIII/468/2017 Rady 

Miejskiej w Kole z dnia 29 listopada 2017 roku w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Koła na lata 2017-2025 została podjęta z naruszeniem 

przepisów prawa. Naruszenie to ma charakter nieistotny. 
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 Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego orzekające o nieważności § 12 

ust. 3 i 4 uchwały nr XLVIII/461/2017 Rady Miejskiej w Kole z dnia 29 listopada 2017 

roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Koła w rejonie ulicy Cegielnianej ze względu na istotne naruszenie prawa.  

 Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego orzekające o nieważności 

uchwały nr XLVIII/445/2017 Rady Miejskiej w Kole z dnia 29 listopada 2017 roku w 

sprawie nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz 

nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie 

wyniki sportowe za względu na istotne naruszenie prawa.  

 Pismo Powiatowego Zarządu Dróg dotyczące prośby o uzupełnienie istniejących 

urządzeń sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej. 

 Pismo Muzeum Technik Ceramicznych z prośbą o udzielenie dotacji na podłączenie 

nie sieci cieplnej. 

 Wniosek Pana Roberta Gajdy o udzielenie głosu w temacie działalności Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej. 

Pan Robert Gajda przedstawił sprawozdanie z działalności Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej. Poinformował, że Komisja Mieszkaniowa jest organem opiniodawczym, 

Burmistrz organem decyzyjnym a podstawą tego jest zarządzenie Burmistrza Miasta Koła                

z 2 czerwca 2015 roku oraz uchwała Rady Miejskiej w Kole nr XXIV/180/2008. Komisja 

pracuje w oparciu o Regulamin działania komisji. Zadaniem komisji jest rozpatrywanie                        

i opiniowanie wniosków mieszkaniowych oraz opracowanie projektu wykazu osób 

oczekujących na wynajem samodzielnego lokalu. Pan Gajda podkreślił, że komisja tylko 

podaje propozycje, ale to Burmistrz decyduje czy daną osobę wciągnąć na listę. Podczas pracy 

komisji w latach 2015-2017 pozytywnie zostało rozpatrzonych 75 wniosków, negatywnie 

189. Po odwołaniu do Burmistrza zostało jeszcze wpisanych 71 osób na listę. Podkreślił, że 

pierwszeństwo do przydziału lokalu mieszkalnego mają osoby z wyrokiem sądowym 

nakazującym miastu zakwaterowanie danej osoby. Pan Gajda odniósł się do tematów 

poruszanych przez radnych na poprzednich Sesjach. Przekazał, że członkowie spotykają się 

tylko dwa razy do roku, zazwyczaj przez 5 dni za co otrzymują po 200 zł brutto. Nawiązał do 

Komisji Społecznej, gdzie o wynagrodzeniu zadecydował Burmistrz, a skoro jedna komisja ma 

płacone, druga też powinna. Powiedział o tym, że radni nie mogą zasiadać w komisjach i 

konkursach ponieważ zgodnie z art. 24 a i 24 d ustawy o samorządzie gminnym, nie mają do 

tego prawa. Przedstawił radnym, że zostały sprzedane 63 mieszkania z zasobu gminy za 

łączna kwotę 620 tys. zł z czego 36 mieszkań za 35 tys. zł.  
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W tym momencie Przewodniczący poprosił Pana Gajdę o powrót do tematu Komisji 

Mieszkaniowej. 

Pan Gajda stwierdził, że temat Komisji i temat wyprzedanych mieszkań są powiązane, z uwagi 

na to, że wniosków jest coraz więcej a mieszkań ubywa. 

Przewodniczący podziękował za dane statystyczne, ukazujące pełen obraz pracy Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej. 

Głos zabrała radna Musiałek, która nie zgodziła się z Panem Gajdą. Poinformowała, że radni 

nie mogą nawet przyglądać się obradom Miejskiej Komisji Mieszkaniowej, aby nie było mowy 

o kampanii reklamowej.  

Radna Tamborska powróciła do tematu kosztów utrzymania obsługi prawnej. Zapytała się 

Pani Wiceburmistrz co stoi na przeszkodzie aby przedstawiła radnym umowę z daną 

kancelarią i kiedy to nastąpi. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że w odpowiednim czasie umowę przedstawi. 

Radny Sobolewski również nawiązał do tematu obsługi kancelarii prawnych. Powiedział, że 

wartość usługi prawnej kancelarii w Urzędzie Miejskim wynosi powyżej 51 tys. €, a zgodnie 

z prawem zamówień publicznych na usługę o wartości powyżej 30 tys. € należy ogłosić 

przetarg, co nie zostało dokonane w tym przypadku. Radny porównał środki wydawane za 

obsługę prawną w 2017 i 2014 roku. Powiedział, że w 2014 rok, pani na etacie zarobiła 35 

tys. zł rocznie, podczas gdy kancelaria Tataj Górski zarabia tyle w dwa miesiące. Dodał, że 

pieniądze zarobione w Kole są wydawane w innym mieście, gdzie indziej płacone są podatki. 

Kancelaria pojawiła się w maju, w czasie gdy stanowisko zastępcy burmistrza objęła Pani 

Elżbieta Modrzejewska. Radny zapytał Panią Wiceburmistrz o na jaką kwotę opiewa umowa 

z Panem Adrianem Stawczykiem.  

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że nie przekracza kwoty, która wymagałaby ogłoszenia 

przetargu i poda ją na najbliższej Komisji. 

Radna Lewicka wróciła do tematu Komisji Mieszkaniowej. Zaproponowała, żeby w roku 2018, 

w ramach oszczędności Komisja Mieszkaniowa i Komisja Społeczna pracowały społecznie. 

Radny Piasecki po przeanalizowaniu środków wydanych na obsługę prawną podczas spraw 

sądowych, nadmienił, że w Urzędzie nie są potrzebni prawnicy, skoro wszystkie sprawy są 



29 
 

przegrane. Zaoszczędziłoby to dużo pieniędzy. Kolejnym tematem jaki poruszył to odwiert 

geotermalny. Zapytał Panią Wiceburmistrz na jakim etapie jest ta sprawa. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że są w trakcie przygotowywania dokumentacji. 

Radny Piasecki dopytał jeszcze czy Urząd złożył wniosek o drugi odwiert. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że nie. 

Radny Kuty zapytał się czy w 2017 roku była wygrana sprawa z gdzie stroną była Gmina 

Miejska Koło. 

Wiceburmistrz odpowiedziała, że dokona analizy i przekaże odpowiedź. 

Radny Kuty powiedział, że wie, że Pani Wiceburmistrz nie zna odpowiedzi na wszystkie 

pytania i ma od tego swoich pracowników, ale w sprawach tak ważnych jak sprawy sądowe 

powinna się orientować. Radny poprosił Panią Wiceburmistrz aby bardziej zainteresowała 

się Urzędem.  

Radna Baryła odniosła się do Kart Rabatowych. Sądziła, że do biletu do kina za 1 zł dopłaca 

Urząd Miejski a nie Miejski Dom Kultury. Poprosiła, aby rozwiązać tą sytuację. 

Radna Polewska wyraziła swoje zdanie o pracy Społecznej Komisji Mieszkaniowej, 

powiedziała, że jest bardzo potrzebna i ciężko pracuje, przeważnie w urlopie, otrzymując 

symboliczne wynagrodzenie. Podsunęła pomysł zmiany nazwy na Komisja do spraw 

mieszkaniowych, aby mieszkańcom nie kojarzyła się z pracą społeczną.  

Radna Wapińska ustosunkowała się do wysuniętego wobec niej zarzutu naruszenia 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym oraz doniesień jakie pojawiły się ostatnio w 

prasie lokalnej dotyczących rzekomego zwlekania z odbiorem zarządzenia zastępczego 

Wojewody Wielkopolskiego. Przekazała, że w takiej sytuacji nadal przysługuje jej prawo do 

czynnego udziału w pracach Komisji i obradach Sesji. Podjęła decyzję o rezygnacji ze 

świadczenia usług na rzecz MZEC Sp. z o.o. Odniosła się również do uzasadnienia uchwały w 

sprawie wynagrodzenia burmistrza, które redagował radny Michał Piasecki. W punkcie 15 

mowa jest o jednym a radnych, którego firma świadczy usługi na rzecz spółki miejskiej z 

naruszeniem art. 24f ustawy o samorządzie gminnym. Radna zapytała się jaki ma to związek 

z ustalaniem wynagrodzenia dla burmistrza. Podsumowując, odniosła się do Przeglądu 
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Kolskiego i powiedziała, że gazeta uznała całą sytuację za sensację i rozdmuchała to                               

w wygodny dla siebie sposób.  

Radny Olejniczak poprosił Panią Wiceburmistrz o dokonanie restrukturyzacji Urzędu                            

i przedstawienie schematu organizacyjnego z podaniem ilości osób zatrudnionych                                 

w poszczególnych komórkach oraz imienia i nazwiska.  

 

34. Protokół z XLIX Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował, że do protokołu z XLIX Sesji Rady Miejskiej 

w Kole nie wniesiono uwag. 

 

35. Protokół z L Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował, że do protokołu z L Sesji Rady Miejskiej                   

w Kole nie wniesiono uwag. 

 

36. Zamknięcie obrad LI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Artur Szafrański zamknął obrady LI 

Sesji Rady Miejskiej w Kole o godzinie 17.15.  

 

                    Przewodniczący  

                Rady Miejskiej w Kole 

                   /Artur Szafrański/ 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Świętochowska 


